

fine

Curly

Wie ein Teddy für Große: CURLY gibt Händen und Herz Wärme und Geborgenheit von einst. Gewebt aus Bouclé, ist CURLY zeitgemäß, schick und lässig, mit einer Rückseite aus weichem Velboa, leicht zu pflegen und zu lieben.

Just like a teddy for grown-ups: CURLY gives hands and heart the warmth and security of yesteryear. Woven from bouclé, CURLY is contemporary, chic and casual, with a soft velboa reverse, easy to care for and easy to love.

FINE TEXTILVERLAG GmbH · Austria

www.fine.at

📌 @ fine.textilverlag

📍 @ fine_tyrol






fine



Curly

Wie ein Teddy für Große: CURLY gibt Händen und Herz Wärme und Geborgenheit von einst. Gewebt aus Bouclé, ist CURLY zeitgemäß, schick und lässig, mit einer Rückseite aus weichem Velboa, leicht zu pflegen und zu lieben.

Just like a teddy for grown-ups: CURLY gives hands and heart the warmth and security of yesteryear. Woven from bouclé, CURLY is contemporary, chic and casual, with a soft velboa reverse, easy to care for and easy to love.



FINE TEXTILVERLAG GmbH · Austria
www.fine.at
f @ fine.textilverlag
@ fine_tyrol

